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ΔΕΛΤΙΟ ΤΥΠΟΥ

ΤΗΝ ΑΜΕΣΗ ΥΛΟΠΟΙΗΣΗ ΤΗΣ ΚΑΡΤΑΣ ΑΝΑΠΗΡΙΑΣ ΚΑΙ ΕΘΝΙΚΟΥ 

ΜΗΤΡΩΟΥ ΑΝΑΠΗΡΩΝ ΖΗΤΗΣΕ Η ΜΠΕΡΝΙΔΑΚΗ ΣΤΗ ΒΟΥΛΗ

Την  άμεση  ολοκλήρωση  του  έργου  της  κάρτας  αναπηρίας,  ζήτησε  η  Βουλευτής 

Επικρατείας  της  Ν.Δ.  Ελευθερία  Μπερνιδάκη  από  τον  Υφυπουργό  Υγείας  και 

Κοινωνικής Αλληλεγγύης κ. Κωνσταντόπουλο, με επίκαιρη ερώτηση της στη Βουλή 

την Πέμπτη 8 Φεβρουαρίου.

Η  κα.  Μπερνιδάκη,  στην  ομιλία  της,  σημείωσε  την  ανάγκη  δημιουργίας  ενός 

αντικειμενικού  συστήματος  αξιολόγησης  των  αναπηριών  στη  χώρα  μας.  «Το 

υπάρχον  σύστημα  αξιολόγησης  δεν  είναι  αδιάβλητο,  με  αποτέλεσμα  η 

ιδιότητα  του  αναπήρου  να  μοιράζεται  ακόμα  και  ως  «ρουσφέτι»  από 

ορισμένους. Το αναπηρικό κίνημα θέλει μια κάρτα αναπηρίας που θα κατανείμει τις 

αναπηρικές παροχές δίκαια, χωρίς ταλαιπωρίες και  περιττές μετακινήσεις. Αυτό το 

έργο μπορεί να δώσει στους πολίτες με αναπηρία τη χαμένη τους αξιοπρέπεια. Μια 

αξιοπρέπεια, η οποία καταπατάται με το χειρότερο τρόπο κάθε φορά που καλούνται 

να αποδείξουν τα αυτονόητα της αναπηρίας τους στις υγειονομικές επιτροπές».

Επίσης,  η  Βουλευτής  Επικρατείας  της  Ν.Δ.  πρότεινε  στον  Υφυπουργό  Υγείας  τη 

δημιουργία Εθνικού μητρώου ατόμων με αναπηρία στη χώρα μας: 

«Μέσω της κάρτας αναπηρίας πρέπει να δημιουργηθεί ένα εθνικό μητρώο αναπήρων. 

Σήμερα η πολιτεία δεν γνωρίζει με ακρίβεια πόσοι ανάπηροι υπάρχουν στη 

χώρα, ποιες είναι οι ιδιαίτερες ανάγκες τους και ποια είναι η κατανομή τους στην 

επικράτεια.  Όλοι  μπορούν  να  καταλάβουν πως χαράσσονταν  οι  πολιτικές  για  την 

αναπηρία και κατανέμονταν τα σχετικά κονδύλια τα τελευταία χρόνια».


